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متن پرسش

سلام علیکم: استاد راست اش را بخواهید دلم کمی از شما گرفته و متنی آماده کرده ام اما قبل از آن

عذرخواهی می کنم. موضوع سخنان حقیر پیرامون چند سِئوالی است که در مورد مذاکرات و دولت از

شما کردند: 1. شما خیلی به مسئله همدلی و هم زبانی تکیه می کنید و باید بکنید ولی احساس می

کنم که از این مسئله نباید دریغ بفرماد که آقا در ادامه فرمودند که این به معنای نقد نکردن نیست.

این به معنای این نیست که عده ای دلواپس و نگران باشند، حال بنده نمی دانم چرا شما با دید حزبی

نگاه می فرماد و امثال شریعتمداری ها که برای روشنگری ما جوانان قلم می زنند تا به ما بگویند

خیال نکنید در مذاکرات برنده شدیم هرجا مانند جلیلی مقاومت کردیم آمریکا عقب نشینی کرد اما

هرجا کمی عقب رفتیم امریکا جلو آمد، استاد بنده بعنوان جوان این انقلاب که خودش را ملزم به

سخنان آقا می داند عرض می کنم یقینا از این مذاکرات ما خوش بین نیستیم البته احترام آقای ظریف

انقلابی را هم داریم ولی باید بگویم آرمان های ما بسیار تفاوت با آقایان این دولت می کند فلذا نقد

دلسوزانه می کنیم. اگر بنا به ذیل اندیشه امام بودن است ایشان اولا فرمود آمریکا شیطان است ثانیا

فرمودین کوششها بیفایده است و ایران دستش را پیش آمریکا ان شاء االله تا ابد دراز نمیکند، ولو

اینکه فانی بشود. آنها گمان میکنند که ما برای - فرض کنید که - یک نفت و یا برای چیزی تسلیم

آمریکا میشویم، در صورتی که نه، ما تا فنای خودمان تسلیم دیگر نمیشویم. البته خدای ناکرده نمی

خواهم تعرضی به شما کنم ولی می خواهم بگویم همدلی بدون دیدن واقعیت مذاکرات درست

نیست. 2. استاد عزیز چگونه می فرماد جلوی خطاها را گرفتند: در حالیکه فردو و اراک را عقب

کشیدیم راهی که احمدی روشن ها با رنج جلو بردند ما داریم محدود می کنیم. اینجاست که آقا می

فرمایند نگرانم از خدعه آمریکا. 3. چه شده، چه کسی به دولتی های عزیز مبارکباد گفته که این گونه

بوق و کرنا می کنند که عملکرد این دولت به نتیجه رسید، خیر نرسید آقا فرمود تحریم ها نتیجه

مذاکرات نیست مردم به انتقاد ما بیسوادان آگاهند و اینجاست که تاریخ و زمان مشخص می کند که

باختیم نه برد برد اصلا برد برد نداریم ... 4. آمریکا شیطان است و کار شیطان «لاغوینهم اجمعین». آقا

از همان ابتدا فرمود خوش بین نیستم، چگونه می فرماد زیرنظر رهبری است فقط کلیات زیر نظر

ایشان است مگر آقا نفرمود دو مرحله ای نشود. آقایان آمدند اسمش را گذاشتند کلی و جزیی. در آخر

باید بگویم اینها نقد است و حرف دل باور کنید ما دولت را هم در پیاده روی اربعین دعا کردیم هم در

نماز شبمان، ولی نباید از واقعیت چشم پوشی کرد. اگر با قلمم لسانم دل عزیزم استادم را شکاندم

ببخشیاید مرا چرا که با کریمان کارها دشوار نیست. والسلام علیکم و رحمه االله و برکاته



متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همینطور که در جواب سؤال شمارهی 11688 عرض شد و شما هم بر آن

تأکید دارید؛ در هر حال آرمانهای ما در انقلاب با آنچه دولت در نظر دارد متفاوت است ولی در فضای

همدلی باید ضعفهای دولت را نسبت به فهم اهداف انقلاب اسلامی گوشزد نمود. همدلی در اینجا

یعنی تلاش کنیم بفهمیم چه میگویند و بعد نقد کنیم، نه اینکه از اول بنا را بر نقد و نفی بگذاریم. به

نظرم در چند جوابی که در رابطه با قرارداد لوزان داشتم منظور خود را رسانده باشم. گلهی من از امثال

آقای شریعتمداری در کیهان در این مورد خاص آن است که از ابتدا با بدبینانهترین شکل با موضوع

برخورد میکنند و این را بنده روشنفگری نمیبینم بلکه بهانه به دست آمریکاییها میدهیم که بگویند

امکان این نوع قرائت در قرارداد هست و عملاً دست تیم مذاکرهکننده بسته میشود. ملاحظه کنید

رهبری عزیز چگونه موضع گیری کردند. موفق باشید


